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SKOLEBESTYRELSESMØDE ONSDAG D. 23. JANUAR 2019, KL. 17:30 – 20:00  

Bestyrelsesmedlemmer 
● Christina Carter (forældrerepræsentant, formand) 

● Marie Elisabeth Schroll (forældrerepræsentant) 

● Denise Robinson (forældrerepræsentant) 

● Conni Elton Jensen (forældrerepræsentant) 

● Malene Minyoung Lee Landt (forældrerepræsentant) 

● Henrik Vesterløkke (medarbejderrepræsentant) 

● Dorthe Frederichsen (medarbejderrepræsentant) 

● Rasmus Bonde (ledelsesrepræsentant) 

● Line Sloth Andersen (ledelsesrepræsentant) 

● Elevrådsrepræsentant 

Deltagelse  
● Christina Carter  

● Denise Robinson  

● Conni Elton Jensen 

● Malene Minyoung Lee Landt 

● Dorthe Frederichsen   

● Rasmus Bonde  

● Line Sloth Andersen 

● Kristoffer Enggaard 

● Maysara Salah (elevråd) 

 

Afbud 
• Marie Elisabeth Schroll 

• Henrik Vesterløkke 

 

 

Fravær 
 

 

Emner Orientering / forberedelse / 
kommentarer / godkendelse 

Tid Referat 

SPISEPAUSE (17:30) 

19 
 

1 Godkendelse af dagsorden ● Godkendelse (17:49) 

1 
Godkendt 

2 Elevrådet • Drøftelse/orientering 
 

(17:50) 

15 
Kristoffer (KE) og Maysara(formand for elevrådet) deltager fra elevrådet. 
Fremadrettet vil Maysara deltage sammen med Rihda fra 7. klasse, der er 
valgt som næstformand i elevrådet.  
Der har været afholdt møde angående det fremadrettede elevrådsarbejde i 
bestyrelsen. Her blev det aftalt, at der fremadrettet være to repræsentanter 
fra hver klasse i 5- 9 årgang i elevrådet. 
  
 Elevrådet ønsker:  
- Grupperum til 9. klasserne 
- Galla – eleverne vil gerne lave deres egen playliste til festen. 
- Mobil politik: Eleverne ønsker ikke aflevere mobiltelefoner – dette 

punkt er på næste MED dagsorden, der laver et udkast, der 
efterfølgende tages op i elevrådet samt SB. 
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- Ønsker et bordfoldboldbord ude i gården – da det kun er udskolingen 
der har adgang til det p.t, da det står indenfor. 

-  
Fremadrettet vil der blive afholdt elevrådsmøde ca hver 4 uge, hvor 
referatet fra SB tages op, således at eleverne er klædt på til det kommende 
SB møde. Desuden sendes dagsorden og referat fra SB til KE, således at han 
kan videregive dagsorden og referat til elevrådet. Der opfordres til, at nogle 
af de ønsker elevrådet kommer med, bliver synlige efter kort tid.  
 
KFE(Københavns fælles elevråd)  kommer på næste SB møde. Det 
planlægges desuden, at KFE mødes med elevrådet inden SB mødet. KE og 
Elisabeth forsøger at indkalde til et elevrådsmøde hvor KFE deltager. 

3 Konstituering af skolebestyrelsen / 
Christina 

• Orientering (18:05) 

5 
Lise Brix Pape er trådt ud af bestyrelsen. Det betyder, at der skal vælges en 
ny næstformand. Det er dog således at der er suppleringsvalg i februar 
måneden. Derfor har bestyrelsen besluttet at vente med at konstituere sig 
til efter det suppleringsvalg.  

4 Forretningsorden / Christina • Godkendelse 
Godkendelse af forretningsorden på 
baggrund af ændringer fra sidste møde 
Bilag eftersendes 

(18:10) 

5 
Henrik og Christina har lavet et forarbejde med rettelser.  
Nyt:  
Der er kommet et nyt stk. 5.  
§5 stk 9 – referat læses op og efterfølgende sendes det til gennemsyn og 
rettelser indenfor en uge. 
Der skal minimum være en elevrådsrepræsentant. 
Forretningsordenen kommer til at ligge på skoleporten.  

5 Skoleforældremøde samt 
suppleringsvalg i februar / Rasmus 
og Henrik 

• Drøftelse/beslutning 
Fortsat planlægning af skole-
/forældremøde 5. februar herunder 
suppleringsvalg til skolebestyrelse. 

(18:15) 

15 
Ledelsen har i samarbejde med åben skolevejlederne lavet et program til 
forældremødet.  
Indholdet er bl.a.  
- Ballet med 4. klasserne 
- Skolesang 
- Oplæg om åben skole 
- Suppleringsvalg til SB 
- Fællesspisning med en workshop. 

Derudover deltager legepatruljen således at de kan passe de elever, der 
deltager.  
Der sendes en sms ud til alle forældre som reminder.  

6 Handlingsplan / 
Handleplangruppen  

• Orientering (18:30) 

15 
På sidste møde blev den ”brændende platform” ridset op. Hvorfor er vi på 
faglighandlingsplan? 
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- Tilbagegang i karaktergennemsnit – både med og uden hjælpemidler i 
1718 

- Tilbagegang på de nationale test 
- Fastholdelse i ungdomsuddannelserne efter 15 måneder. 

 
Handlingsplanen har fokus på: 
 

- Den sprogudviklende undervisning 
- Læse/skrivebånd 
- Teamudviklingssamtaler her bl.a. med fokus på det professionelle 

læringsfælleskab. 
 
Tilbagemelding på en evaluering af læse/skrivebånd 
- Det går bedst i dansk og sprogfagene 
- Vejlederne er ikke blevet brugt ret meget – dette har medfødt en 

række indsatser for at få vejlederne mere i spil ude på de enkelte team 
- P.t arbejdes der for at lave en evaluering af læse/skrivebåndet hos 

eleverne også – her kunne elevrådet evt. spille en rolle. 

PAUSE (18:45) 

10 
 

7 Orientering fra ledelsen / Rasmus • Orientering 
Indskrivning 
Byggeri 
Øvrigt 
 

(18:55)

15 
- EAT kommer igen i slutningen af februar, det bliver vogn, der sættes op 

i skolegården.  Det meldes ud til forældrene, således at forældrene kan 
bestille igen via EAT´s hjemmeside 

- Indskrivning: Der har været afholdt indskrivningsmøde, hvor alle 
skolerne på Amager mødes og fordeler elever. Lige nu forventer vi tre 
spor.   

- Byggeri: ”bondegården” skal genhuses fra marts. Skolen har 
pavillonerne på græsset til rådighed således at vi kan genhuse ”os selv” 
stadigvæk.  

8 Trafiksikkerhed på Holmbladsgade 
/ Rasmus 

• Drøftelse (19:10)

15 
Skolepatruljen har følt sig usikre og utrygge, da trafikken er tæt og der køres 
stærkt.  
 
Der er sat nogle ting i værk fra skolens side for at fremme trygheden, fx er 
der nu flere elever, der står sammen om morgenen.  
 
Punktet tages op på næste møde – i mellemtiden undersøges det om 
bestyrelsen kan gøre noget for at sætte skub i en proces omkring bedre 
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trafiksikkerhed på Holmbladsgade kvarteret. Kunne det være en idé at 
kontakte amagerbladet for at sætte fokus på udfordringen? Lokaludvalget 
kunne også være en mulighed at kontakte? Dorthe tager kontakt til gruppen 
af medarbejdere, der står for skolepatruljen. Dorthe laver et udkast og 
sender det til Denise, der tilføjer forældreperspektivet.   

9 Orientering fra skolebestyrelsen / 
Christina 

• Beslutning 
Hvad skal SB orientere om efter dette 
møde? 
Hvem orienterer? 

(19:25) 

10 
Dorthe skriver ud til alle forældrene om punkterne fra dette SB møde.  
- EAT 
- Elevråd 
- SB valg og invitation til forældreaften den 5. feb 
- Opdatering af forretningsorden  
- Datoer for byttemarked 7 april 
- Markedsdag 27. april 

10 Eventuelt  (19:35)

10 

- Forslag om at få Skole og Forældre ud på skolen, således at alle 
bestyrelsesmedlemmerne for en fælles viden. Det er tanken at flere 
skoler fra Amager deltager i en sådan aften. Dorthe og Henrik arbejder 
videre med dette.  

Punkter til kommende møder 
 

• Første forældremøde, struktur (18/9) - 
ikke datosat 

• Princip for faglighed / ledelsen (18/9) - 
ikke datosat 

• Princip for værdier / Elisabeth og 
Henrik (18/9) - ikke datosat 

• Møde ml. lærere og SB (18/9) - ikke 
datosat 

• Trafiksikkerhed (15/11) - ikke datosat 

• Sundhedspolitik (15/11) - ikke datosat 

• Skoleforældremøde samt 
suppleringsvalg i januar (11/12) - tages 
op på mødet i januar 

• Elevrådet i SB (11/12) - ikke datosat 

• Trafiksikkerhed på Holmbladsgade 
23.01 – ikke datosat 

  

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 
2018/19 

• 18.09.18 – deadline for dagsorden og materiale: 11.09.18 

• 15.11.18 – deadline for dagsorden og materiale: 08.11.18 

• 11.12.18 – deadline for dagsorden og materiale: 04.12.18 
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• 23.01.19 – deadline for dagsorden og materiale: 16.01.19 

• 21.02.19 – deadline for dagsorden og materiale: 14.02.19 

• 18.03.19 – deadline for dagsorden og materiale: 11.03.19 

• 29.04.19 – deadline for dagsorden og materiale: 22.04.19 

• 28.05.19 – deadline for dagsorden og materiale: 21.05.19 

• 12.06.19 – deadline for dagsorden og materiale: 05.06.19 

Udgivet af skolebestyrelsen på Skolen på Amagerbro 
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OPGAVER OG ANSVARSFORDELING 

Ansvarsområde Hvem  Hvad Hvornår Dato 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde Christina • Formøde med skoleleder 

• Udarbejdelse og udsendelse af dagsorden 

Udsendes senest en uge før hvert SB 
møde til bestyrelsens medlemmer, 
suppleanter og skolens ledelse  

 

Ansvarsfordeling Christina • Ajourføring af ansvarsfordelingsskema Ajourføring af ansvarsfordelingsskema  

Faglig handleplan Denise og 
Malene 

• Repræsenterer forældrene og bestyrelsen i den 
faglige handleplansgruppe 

Møder ca. X gange årligt  

Skolebestyrelsens årsberetning Christina • Udarbejdelse af skolebestyrelsens årsberetning Ultimo skoleåret  

Kontaktforældre Connie og 
Elisabeth 

• Uddelegering af arbejdsopgaver ifm. planlægning 
af møder 

• Ajourføring af materiale 

• Ajourføring af princip 

To kontaktforældremøder hvert 
skoleår – ét hvert halvår 

 

Byttemarked Henrik og 
Denise 

• Uddelegering af arbejdsopgaver ifm. 
Byttemarkedet 

• Fastsættelse af dato  

  

Årshjul Christina • Ajourføring af årshjul Ajourføres ifm. bestyrelsesmøder og 
udsendes I begyndelsen af skoleåret 
og ved behov 

 

Forretningsorden  • Ajourføring af forretningsorden Ajourføres ifm. bestyrelsesmøder og 
udsendes I begyndelsen af skoleåret 
og ved behov 

 

Udgivet af skolebestyrelsen på Skolen på Amagerbro 


